
P R O T O K Ó Ł  Nr XXII/08 
z  sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska  

odbytej w dniu 10 listopada  2008 roku w godzinach  900 - 1400 

 
Obecni  radni  wg  załączonej  listy  obecności. 

Obecni  sołtysi  wg  załączonej  listy  obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Sekretarz Gminy  
p. Teresa Magier,  Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk, p. Katarzyna Krupska –Grudzień  
–Prezes  Zarządu Lokalnej Grupy Działania „ZAPIECEK”. 
 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji 
2. Sprawy organizacyjne 

a/ stwierdzenie quorum 
b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
c/ ustalenie porządku obrad 

3. Informacja Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy o działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym 

4. Informacja o działalności Lokalnej Grupy Działania „ ZAPIECEK" 
5. Uchwalenie podatków i opłat lokalnych na rok 2009 - podjęcie uchwał: 

1) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 
podatku rolnego na 2009 r. 

2) w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku rolnego, 
3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Gminy Komarówka Podlaska na rok 2009, 
4) w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie gminy 

Komarówka Podlaska 
6. Analiza oświadczeń majątkowych - informacja : 

1) Przewodniczącego Rady 
2) Wójta Gminy 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) odwołania przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Komarówka Podlaska i 

jej członków ( w związku ze złożoną rezygnacją) 
2) ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, jej 

przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego 
3) nadania nazwy ronda 
4) zarządzenia wyborów sołtysa i rady sołeckiej w sołectwie Walinna 
5/  zaciągnięcia kredytu długoterminowego na  spłatę kredytów i pożyczek  oraz  
     sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy na rok 2008. 
6/  zaciągnięcia kredytu  długoterminowego na sfinansowanie robót dodatkowych i  
     zamiennych utworzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 
7/ uchylającej uchwałę w sprawie wskazania przedstawiciela  do Lokalnej Grupy  
    Działania Powiatu Radzyńskiego będącego przedstawicielem Gminy Komarówka  
    Podlaska. 
8/  w sprawie zabezpieczenia w budżecie Gminy środków na rok 2009 na budowę  
     drogi gminnej nr 102240L Komarówka  Podl.- Derewiczna. 
9/  zmiany budżetu Gminy na rok 2008. 

8.      Przyjęcie „ Strategii Rozwoju Gminy Komarówka Podlaska w latach 2008 -2015"     
           -  uchwała Rady Gminy 



9. Interpelacje i zapytania 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
11. Wolne wnioski i informacje 
12. Zamknięcie obrad. 

 
Ad.1. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - dokonał otwarcia  sesji. 
Powitał wszystkich  przybyłych. 
 
Ad.2  a/ stwierdził  na podstawie  listy  obecności, iż Rada  jest  władna  do  podejmowania   
ponieważ  na 15 radnych  ustawowego składu  Rady  w sesji uczestniczy  – 11 radnych. 
/nieobecni radni : Jan Borowik, Wiszniewski Zbigniew, radny Sławomir Ilczuk zgłosił 
spóźnienie/. 
 
b/ protokół z  ostatniej  sesji  był  wyłożony  do  wglądu, proponuję  przyjęcie bez 
odczytywania . 
 

Za przyjęciem  protokołu  bez odczytywania   głosowano  : 10 za, 1 radny  wstrzymał 

się od głosu. 

 

 c/ proponowany porządek obrad Państwo otrzymali, na wniosek  Pana Wójta zdejmuję pkt. 7 
oraz podpunkt 5  z punktu 9, punkt 5 dotyczący Strategii przesuwamy w dół gdyż na godzinę 
13-tą  dotrze do nas przedstawiciel firmy , która ja przygotowuje. 
Wprowadzam zaś dodatkowe projekty uchwał : 
1/  w sprawie  zaciągnięcia kredytu  długoterminowego na sfinansowanie robót dodatkowych 
i zamiennych utworzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 
2/ uchylającej uchwałę w sprawie wskazania przedstawiciela  do Lokalnej Grupy Działania 
Powiatu Radzyńskiego będącego przedstawicielem Gminy Komarówka Podlaska. 
3/  w sprawie zabezpieczenia w budżecie Gminy środków na rok 2009 na budowę drogi 
gminnej nr 102240L Komarówka  Podl.- Derewiczna. 
 
Proszę o uwagi. 
 
Przybył radny Zbigniew Wiszniewski – obecnych 12 radnych. 
 
Radna Joanna Krupska -  na ostatniej sesji  wnioskowałam by zmiany w budżecie  
dotyczące większych kwot pieniężnych głosować oddzielnie – chodzi mi o kwotę 115 tys. zł. 
dla Kolembród. 
 
Skarbnik Gminy -   na sfinansowanie  robót dodatkowych i zamiennych  utworzenia 
Warsztatu Terapii Zajęciowej w Kolembrodach jest oddzielna uchwała. 
 
Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   przedstawił proponowany porządek 
obrad  po wprowadzeniu zmian , który został przyjęty w głosowaniu : 10 za, 2 radnych 
wstrzymało się od głosu. 

 
Ad.3. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - w czasie  od  ostatniej sesji 
pełniłem dyżury w Urzędzie Gminy, uczestniczyłem w posiedzeniach  Komisji Rady Gminy 
oraz  w Festiwalu Pieśni Religijnej w Kolembrodach. 
 
Wójt Gminy – uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Sołeckiej wsi Komarówka Podl.  



odnośnie ustalenia zadań – inwestycji na 2009 rok, 
- spotkałem się  ze Wspólnotą mieszkaniową /gdzie mieszka p. J. Mazur -Mickiewicz/  
  są  tam duże  zaległości. 
- odbył się przegląd hali sportowej pod kątem przeciekającego dachu itp., wykonane zostały  
  pewne prace,  gwarancja jest na 3 lata  więc nie ma pośpiechu ,zobaczymy co będzie się         
 działo, jeżeli dalej będzie przeciekać  to zdecydowano o rozbiórce  do konstrukcji. 
-  odbyły się biegi uliczne, 
- brałem udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, 
- odbyłem spotkanie z Panem Starostą w sprawie utworzenie Warsztatów  Terapii Zajęciowej 
   / dodatkowe prace/, 
- wykonany został 1 km drogi  - Przegaliny Małe, 
- brałem udział w Walnym Zebraniu  Lokalnej Grupy Działania „ZAPIECEK” 
   jako Wójt  nie mogę być członkiem Zarządu więc zrezygnowałem  a wszedłem do Rady   
   Stowarzyszenia. 
- odbyła się zbiórka żywności  jako pomoc dla Szpitala w Radzyniu Podl. – podziękowania  
  dla  sołtysów  i wszystkich mieszkańców. 
- brałem udział w posiedzeniu Komisji Budżetowej, 
- spotkałem się z  oddziałem powiatowym  Związków Zawodowych Nauczycieli odnośnie  
   uzgodnienia Regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
- zakupiony został samochód dla OSP Komarówka Podl. 
-  został rozstrzygnięty przetarg  na drogę Żelizna – Przegaliny Duże – rozpoczęcie prac 
12.11.br. – na kwotę 250 tys. zł./ prace będą trwały ok. 1 tygodnia/. 
- odbył się przetarg na ul. Cmentarną – prace rozpoczną  się od 17.11.br. 
- zamówiona został blacha na pokrycie budynku w Kolembrodach i uzgodnione jest z  
  wykonawcą, że jeżeli tylko dowiozą to ruszają z przekryciem, 
- kładka w moście  Wieprz – Krzna  w   Żeliźnie -  drzewo  zostało  ścięte i będzie  
wykonana. 
- oświetlenie uliczne w Przegalinach Dużych zostało wykonane i jeżeli  będą odpowiednie 
warunki atmosferyczne to będzie zrobiona  i Derewiczna. 
- na wycinkę lip w Przegalinach Dużych jest zgoda konserwatora zabytków. 
 
Ad.4. Pani Katarzyna Krupska –Grudzień – Prezes  Zarządu Lokalnej Grupy Działania 
„ZAPIECEK”-   grupa nasz powstała by realizować Oś IV „Lider”  - programu rozwoju 
obszarów wiejskich., by wspierać rozwój wsi na poziomie lokalnym. 
Poinformowała o jakie środki  gmina będzie mogła się ubiegać. 
 
Przybył radny Sławomir Ilczuk – obecnych 13 radnych. 
 
Pani Katarzyna Krupska –Grudzień – jesteśmy już zarejestrowani i aktualnie jesteśmy na 
etapie  przygotowywania Strategii Rozwoju. Myślę, że już w roku przyszłym jako gmina 
będziecie mogli składać  wnioski o  środki . 
Przewodniczącym Rady Lokalnej Grupy Działania jest  Wasz Pan Wójt. 
Działanie nasze jest skierowane na rozwój obszarów  wiejskich. W skład naszej grupy 
wchodzą wszystkie gminy powiatu radzyńskiego z wyjątkiem miasta Radzyń Podlaski. 
Z przeprowadzonych ankiet wynika iż największe potrzeby naszych gmin to:- odnowa wsi i 
tzw. małe projekty. 
 
Przybył radny Jan Borowik – obecnych 14 radnych. 
 



Pani Katarzyna Krupska –Grudzień -  jestem  tutaj po to byście Państwo  w swoim terenie 
przekazali , że coś takiego powstaje  i będzie można pozyskać środki  przez małe  lokalne 
grupy  np. na stroje  dla zespołów ludowych itp. 
Przedstawiła  cele  Strategii. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy  Andrzej Romaniuk – na naszym terenie mamy takie 
grupy jak kluby sportowe – czy Zarząd takiego klubu będzie mógł liczyć  na pomoc. 
 
Pani Katarzyna Krupska –Grudzień -  w małych projektach mogą też występować osoby 
fizyczne. Na dzień dzisiejszy wymagany jest wkład własny 30% z tego 10% to może być 
wkład pracy. W przygotowaniu papierków będzie pomagało biuro, uważam, że droga 
papierkowa jest do przejścia. 
 
Radny Zbigniew Wiszniewski -  czy małe szkoły  prowadzone przez   osoby fizyczne  będą 
mogły ubiegać się o środki ? 
 
Pani Katarzyna Krupska –Grudzień – z małych projektów tak. 
 
Wójt Gminy – chodzi nam o to by ta informacja poszła w dół – do klubów sportowych i 
KGW. Papierkowej pracy na pewno nie ominiemy ale  będą pieniądze. 
 
Radny Sławomir Ilczuk – na co  jednostki OSP  mogą pozyskać pieniądze oprócz 
działalności kulturalnej? 
 
Pani Katarzyna Krupska –Grudzień – może to być remont strażnicy czy też doposażenie  
w sprzęt  specjalistyczny. 
 
Radny Janusz Mazuruk – pula środków będzie do jednorocznego rozdysponowania czy też  
co rocznie? 
 
Pani Katarzyna Krupska –Grudzień -  w 2009 roku będzie ogłoszony nabór wniosków na 
odnowę wsi i małe projekty. Grupa działa  do 2017 roku i nabory wniosków na pewno będą  
kilkakrotnie. 
 
Przewodniczący  Rady Gminy p. Marek Patkowski – podziękował p. Prezes za  udział w 
sesji i  udzielenie informacji. 
 
Ad.5.1. Wójt Gminy - zgodnie z Komunikatem Prezesa GUS z dnia 17.10.2007r. cena skupu 
żyta w 2008r. wynosiła 55,80 zł. za 1 d. 
Stawka ustawowa w 2009 r. wynosić będzie -139,50zł./ z 1 ha przeliczeniowego  
Moja propozycja na 2009 rok – utrzymanie stawki na poziomie roku bieżącego tj. 30 zł.  
za 1 q. 
Realna wartość zboża spadła  ale obniżanie ceny poniżej roku bieżącego nie jest zasadne, 
mamy wiele potrzeb, planujemy wiele inwestycji. 
Patrząc na inne  nie mamy  przyjętej  zbyt wysokiej  ceny. 
Ściągalność podatków jest co raz to lepsza. 
 
Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Budżetu radny  Grzegorz  
Domański  - opinia naszej Komisji   i Komisji Rolnictwa jest pozytywna. 
 



Sekretarz Gminy  - przedstawiła projekt uchwały  w  sprawie  obniżenia średniej ceny skupu 
żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2009r. 
 

Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do 
obliczenia podatku rolnego na 2009 r. została podjęta w głosowaniu : 12 za, 1 przeciw,  
1 radny wstrzymał się od głosu / obecnych 14/ i stanowi załącznik do protokołu. 
 
2/ Wójt Gminy – przedstawił propozycje zwolnień od podatku rolnego . 
 
Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Budżetu radny  Grzegorz  
Domański  - opinia naszej Komisji   i Komisji Rolnictwa jest pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła  projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od 
podatku rolnego. 
 

Uchwała w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku rolnego  została  podjęta  
jednomyślnie – 14 za   i stanowi załącznik do protokołu. 
 
3/. Wójt Gminy – stawki podatku od nieruchomości -  proponuję zwiększenie o wskaźnik  
inflacji oraz zaokrąglenie  matematyczne do okrągłych kwot – tak jak w materiałach na sesję. 
 
Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Budżetu radny  Grzegorz  
Domański  - opinia naszej Komisji   i Komisji Rolnictwa jest pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy -  przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie Gminy Komarówka Podlaska na rok 
2009  
 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie Gminy Komarówka Podlaska na rok 2009 została podjęta w 
głosowaniu : 13za, 1 radny wstrzymał się od głosu / obecnych 14/ i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
4/. Wójt Gminy – proponuję do zwolnień dotychczasowych dodatkowy punkt   na wniosek 
fundacji „Nowa wieś” działającej w Przegalinach Małych – uważam  to za zasadne 
- przytoczył treść  punktu. 
 
Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Budżetu radny  Grzegorz  
Domański  - opinia naszej Komisji   i Komisji Rolnictwa jest pozytywna. 
 
Sekretarz  Gminy – przedstawiła  projekt uchwały w sprawie w sprawie wprowadzenia 
zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie gminy Komarówka Podlaska 
 

Uchwała w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości na 
terenie  gminy Komarówka Podlaska została podjęta  jednomyślnie – 14 za i stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad.6. Przewodniczący  Rady Gminy p. Marek Patkowski – przedstawił analizę  
oświadczeń majątkowych  i kopii zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku 
podatkowym  2007   radnych i  innych osób zobowiązanych do ich złożenia. 



 
Wójt Gminy – pozwoliłem sobie zaprosić na sesje p. M. Bryję, który posiada zezwolenie na 
wywóz nieczystości ciekłych na terenie naszej gminy. 
Umowy na wywóz nieczystości zawarło bardzo mało osób, a i z  tych co zawarli  to  niewiele   
zamówiło usługę.  Obowiązkiem każdego rolnika jest zawarcie takiej umowy i przestrzeganie 
jej. Taki  stan dalej istnieć nie może , minęło 10 miesięcy br,. a  p. Bryja świadczył usługę na 
naszym terenie 78 razy. Chciałbym znaleźć  jakieś wyjście  z tej sytuacji , by ci co mają 
szamba przynajmniej 1 raz do roku zamówili usługę ich  wywozu. 
Prosiłbym o rzetelną dyskusję  na ten temat. 
Pan Marek Bryja -   firma moja  została  wybrana  do wywozu nieczystości płynnych na 
terenie Waszej gminy  -   słowa dotrzymałem i przez prawie już  rok czasu świadczyłem 
usługi na tym terenie,  nie patrząc na to czy mi się to opłaci czy też nie. 
Umów podpisałem ok. 200 i przyjeżdżałem do wszystkich kto tylko zadzwonił bez względu 
na to czy miał umowę czy też nie. W ciągu  roku miałem 80 wywozów. 
Z 200 zawartych umów to 95% jest nieważnych – rolnicy   nie zgłosili potrzeby wywozu. 
Jestem za tym by podziękować Wam za współpracę, mam zapotrzebowanie z innych gmin i 
będę z nimi podejmował współpracę gdyż na Waszym terenie to mi się nie opłaci. 
 
Pan Henryk Borowik -  sołtys wsi Derewiczna – w czasie gdy były zawierane umowy 
obiecał Pan, że  jeżeli  będzie brał szambo od kilku osób to płacimy za metry ale niestety  
potem były skargi , że jeżeli Pan przyjeżdżał to brał już te minimum – 50 zł.  
Może  zastosować taką metodę jak przy śmieciach – zbiórka 1 dzień na wsi  i  stosowna  
opłata. 
 
Pan Bryja – jeden dzień na daną miejscowość to jest niemożliwe  ponieważ oczyszczalnia   
wasza tyle nie przyjmie. 
Jeżeli  szamba są po sąsiedzku   to ja mogę liczyć za metry ale proszę mnie zrozumieć, ja nie 
mogę świadczyć usług z których nie mam korzyści. 
 
Pan Henryk Borowik – musi Pan też zrozumieć i ludzi, nasi mieszkańcy mają małe szamba   
a  słowa trzeba dotrzymywać. 
 
Pan Kazimierz Szymanek – sołtys wsi Kolembrody -  umowy na śmiecie  też nie  wszyscy 
podpisali i nic się nie  dzieje – podobnie też jest z tymi ściekami. 
 
Pan Bryja – rozmawialiśmy na ten temat z panem Wójtem – jest to rola samorządu by 
wszyscy podpisali umowy. 
 
Radny Janusz Mazuruk – kwestię obsługi pozostawiam bez komentarza. Ważną sprawą jest 
odpowiedzialność rolnika, sama umowa nic nie daje – przy kontroli trzeba mieć kwit odbioru 
zarówno śmieci jak i szamba. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Andrzej Romaniuk – odpowiedzialność 
odpowiedzialnością  ale nikt z własnej potrzeby nie poleci i nie zapłaci tych 50zł. 
Na wsi są  różne odczucia  w stosunku też i do śmieci – jeden ma zawartą umową a inny  nie 
ma i działa to już od roku ale nikt nie odezwał się do tych osób co umów nie mają i nie płacą. 
Uważam, że administracja powinna tutaj zadziałać. 
 
Wójt Gminy – trzeba dać ludziom czas na pouczenie, nie można rozpoczynać od karania. 



Wyślę  takie pisma do mieszkańców by każdy stawił się w Urzędzie Gminy z kwitem 
wywozu śmieci i nieczystości  ciekłych. 
Być może  dojdzie do tego, że jeżeli p. Bryja zrezygnuje, że ten obowiązek przejmie gmina. 
Może  zorganizować ten wywóz tak, by  w danej wsi umówić się na 1 dzień. 
 
Radny Sławomir Ilczuk -  pomysł zbiórki  szamba w danej wsi w ciągu jednego dnia  padł 
od sołtysa  ale jak wówczas  podejdziemy do opłaty? – umowa i opłata miesięczna by 
nazbierać  sobie na usługę  a jeżeli zebrana kwota przewyższy  koszt wywozu to dopłata. 
Jako  Rada Gminy możemy tylko obniżyć koszt zrzutu ścieków na  naszej oczyszczalni. 
 
Radny Zbigniew Wiszniewski – większość naszych szamb jest z lat 70 , mają po 3 – 4 kręgi  
i   co Pan na to,  jak wybierze Pan szambo  a w nocy jest deszcz i rano dalej szambo jest pełne  
Więc musiałbym wywozić je 3 razy w miesiącu – jaki to dla mnie koszt. 
 
Radny Janusz Mazuruk –  za ścieki płacę rocznie  ok.1 tys. zł. i jak to się ma do kogoś  kto 
zapłaci 0. 
 
Pan Bryja – nie mogę wziąć odpowiedzialności za jakość  szamb jakie Państwo  posiadacie. 
 
Radna Joanna Krupska -  wnioskuję o zamknięcie dyskusji na ten temat. 
 
Pan Bryja – chciałbym uzyskać odpowiedź co mam robić dalej? 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski -  zamykam dyskusję na ten temat. 
Uważam, że Pan Wójt wspólnie z p. Bryją  wypracują  jakieś wnioski w tym temacie i nam je 
przedstawią. 
 
Ad.7 1/. Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski-  na ostatniej sesji radna  
Joanna Krupska złożyła rezygnację z przewodniczącej i członka Komisji Rewizyjnej, 
Radny  Jan  Abramczuk z przewodniczącego  Komisji Rolnictwa oraz wpłynęła rezygnacja 
radnego Tomasza Lipki   z członka Komisji  Rewizyjnej. 
 
Radny Jan Borowik – jest rezygnacja i uważam, że powinna być przyjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Andrzej Romaniuk -  w ustawie samorządowej jest 
zapis, że radny jest zobowiązany do pracy w Komisjach Rady Gminy. 
Ubolewałbym nad decyzją radnego Lipki gdyż  w tym momencie  nie będzie  on pracował w 
żadnej Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski – czy jest to rezygnacja z pracy w 
Komisji Rewizyjnej , czy też  w ogóle  z pracy w Komisjach? 
 
Radny Tomasz Lipka – na ostatniej sesji przecież powiedziałem, że jeżeli zrezygnuje z 
pracy w Komisji Rolnictwa to mogę być członkiem Komisji Rolnictwa. 
 
Radna Joanna Krupska – Komisja Rewizyjna musi być powołana, innych może nie być. 
Była mowa, że Komisja Rolnictwa nie jest potrzebna, gdyż zadania tej Komisji  należą  do 
Komisji Budżetu , Spraw Gospodarczych i Rolnictwa ale 26 maja br. jak  w sesji 
uczestniczyli goście odnośnie spraw rolniczych  to Przewodniczący tej Komisji nie miał 
żadnych do nich pytań – więc jak przebiegała praca tej Komisji. 



 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski-  przebiegała tak jak Przewodniczący  
Rady Gminy stawił zadania przed tą Komisją. 
 
Czy radni podtrzymują swoje rezygnacje? 
 
Radni : J. Abramczuk, T. Lipka i J. Krupska  - potwierdzili swoje rezygnacje. 
 
 
Radny Grzegorz Domański opuścił obrady sesji. 

Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie odwołania 
przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Komarówka Podlaska i jej członków  

 
Uchwała w sprawie  odwołania przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 

Komarówka Podlaska i jej członków  została podjęta w głosowaniu  11 za, 2 radnych 
wstrzymało się od głosowania / obecnych 13/ i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
7. 2/. Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski – w składzie Komisji  Rewizyjnej 
pozostało nam 3 członków  więc  proszę o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Przybył radny Grzegorz Domański – obecnych 14 radnych. 
 
Radna  Maria Sokołowska -  zgłaszam  radną Monikę Piątkowską. 
 
Radna Monika Piątkowska – wyraziła zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski  - skoro więcej  kandydatów nie ma, to  
przystępujemy do powołania Komisji Skrutacyjnej i przeprowadzenia  tajnego  głosowania. 
 
Powołano Komisję Skrutacyjną  w składzie:  
1/ Janusz Mazuruk 
2/ Grzegorz Domański 
3/ Sławomir Ilczuk. 
 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy . 
 
Radny Zbigniew Wiszniewski – p. Juszczyński zgłaszał problem  z kopalnią w Wiskach – 
jak ostatecznie  sprawa  została załatwiona? 
 
Radna Joanna Krupska – w dniu 1 października  zaniosłam do Pana Wójta pytania, ale  był 
to anonim  i nie otrzymałam odpowiedzi  więc  pytania te  stawiam dzisiaj: 
1/ od kiedy p. Małecka jest na urlopie wychowawczym, kto powołał p. Beatę Maksymiuk –
Chomiuk za jej zastępstwo i jakie  są  wymogi  na to stanowisko – czy nie jest wymagany 
konkurs? 
2/ do Przedszkola została przyjęta nowa  pracownica – czy  ma odpowiednie kwalifikacje? 
Rozpoczęła  studia  podyplomowe – co z dofinansowaniem? 
3/ radna Sokołowska miała przed wyborem na radną umowę o pracę z p. Faluszewskim 
czy zrezygnowała  z tej umowy i kiedy? 



4/ ile gmina dołożyła do dożynek powiatowych lub ile zarobiła? 
5/ zbliża się połowa kadencji – ile środków otrzymaliśmy z  Unii  Europejskiej w tym czasie? 
 
Radny Jan Abramczuk – czy będzie żużel na uzupełnienie drogi obok Rudnickiego? 
Co  przepustami na posesji p. A. Korszeń? 
 
Radna Joanna Krupska -  do Lokalnej Grupy Działania  „Zapiecek”  wybraliśmy na 
przedstawiciela p radnego Grzegorza Domańskiego – było już kilka spotkań i dlaczego nie 
otrzymywał zaproszeń? 
 
Wójt Gminy -  w sesji uczestniczyła Pani Prezes  tego stowarzyszenia więc było pytać. 
 
Pan Stanisław Golanko – sołtys wsi Żelizna-  czy p. Zacharuk przekazał budynek szkolny 
- kto ma kosić plac przy tym budynku? 
 
Radny Jan Borowik – co z przekazaniem budynku parafialnego na dom kultury? 
- zgłaszał się  chętny do budowy przetwórni owoców i warzyw na naszym terenie – jak 
wygląda ta sprawa? 
-  co ze sprawą Rudnickiego Bogdana – zarzuty wobec gminy? 
 
Radny Andrzej Romaniuk – został zakupiony nowy samochód dla  OSP Komarówka Podl. 
- gdzie pójdzie stary?  prosiłbym Pana Wójta jeżeli  zapadnie decyzja o przekazaniu go innej 
jednostce by   jednostki zainteresowane   były powiadomione o możliwości otrzymania go. 
 
Radna Maria Sokołowska – co ze zwrotem dla p. Zacharuka  środków  jakie włożył w 
założenie w szkole centralnego ogrzewania itp.? 
 
Radny Andrzej Romaniuk -  założenie tego c o. to była samowolka – czy też był na to jakiś 
projekt? 
 
Przewodniczący  Komisji Skrutacyjnej  radny Janusz  Mazuruk -  przedstawił treść 
protokołu  z wyboru członka Komisji Rewizyjnej: 
14 głosów   ważnych, 1 nieważny .   
Za wyborem  p. Moniki Piątkowskiej na członka Komisji  Rewizyjnej głosowano: 
11 za, 3 przeciw. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski -  poprosił Komisje o ukonstytuowanie 
się. 
 
Komisja Rewizyjna odbyła krótkie spotkanie  i poinformowała iż na Przewodniczącą Komisji 
Rewizyjnej wybrana została radna Monika Piątkowska, wiceprzewodniczącym  radny 
Zbigniew Wiszniewski i członkami  Jan Borowik i Maria Sokołowska. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski – przedstawił projekt uchwały w 
sprawie ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, jej przewodniczącego 
i zastępcy przewodniczącego 
 

Uchwała ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, jej 
przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego została podjęta w głosowaniu:  12 za, 2 
radnych wstrzymało się od głosu / obecnych 14/ i stanowi  załącznik do protokołu. 



 
7.3/. Pan Grzesiakowski – przedstawiciel Kółka Historycznego w Komarówce Podl. 
- nasze Koło wystąpiło z 3 wnioskami  : 
1/ nazwy ronda 
2/ ustawienie figurki św. Wawrzyńca 
3/ pomnik AK , ale po rozmowie z przedstawicielami AK, którzy nie mają środków  na 
budowę  pomnika  zgodzili się na przebudowę  istniejącego. 
Co do nazwy ronda to nie koliduje ona z niczym. 
Jeśli chodzi o figurkę św. Wawrzyńca – od 1709 roku były 2 świątynie i każda z nich nosiła  
nazwę św. Wawrzyńca. W latach 30 budynek świątyni został zamieniony na szkołę i internat. 
Chodzi nam o decyzję Pana Wójta o lokalizacji,  zakupiona zostanie ze składek 
społeczeństwa i chcielibyśmy ustawić ja tam gdzie był  stary internat. 
 
Przewodniczący  Rady Gminy p. Marek Patkowski – przedstawił projekt uchwały w 
sprawie  nadania nazwy ronda. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Maria Sokołowska -  opinia naszej Komisji jest 
pozytywna. 

 
 Uchwała w sprawie nadania nazwy ronda została podjęta w głosowaniu: 11za, 3 
radnych wstrzymało się od głosu / obecnych 14/  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
7.4/. Sekretarz Gminy – radny Milaniuk złożył rezygnację  z  radnego oraz  z sołtysa. 
Wybory sołtysa zarządza Rada Gminy  dlatego też przygotowaliśmy projekt uchwały  w 
sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i rady sołeckiej w sołectwie Walinna 
- przedstawiła treść. 
  

Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i rady sołeckiej w sołectwie 
Walinna  została podjęta jednomyślnie – 14 za i stanowi  załącznik  do protokołu. 
 
7.5/. Skarbnik Gminy – chodzi o zaciągnięcie  kredytu w kwocie 750 tys. zł. na 
sfinansowanie spłaty kredytów i pożyczek oraz  planowanego deficytu budżetu Gminy na rok 
2008. 
W  budżecie  przyjęty był deficyt  w kwocie 820 tys. zł., zmniejszając budżet po stronie 
wydatków kredyt do zaciągnięcia wyniesie 750 tys. zł. 
Planujemy kredyt na okres 5 lat. 
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na  spłatę 
kredytów i pożyczek  oraz sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy na rok 2008. 
 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę  kredytów  
i pożyczek  oraz  sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy na rok 2008  
została podjęta w głosowaniu: 12za, 2 radnych wstrzymało się od głosu / obecnych 14/ 
i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
7.6/.Wójt Gminy – realizujemy inwestycję adaptacji budynku  na Warsztaty Terapii 
Zajęciowej . Odbył się przetarg i wartość  robót z przetargu  brutto – 414 087,43zł. 
Wartość robót dodatkowych i zamiennych brutto 201 046,05 zł. 



Roboty  zamiennie i dodatkowe  to  tynki dwuwarstwowe z gipsu szpachlowego wykonane w 
miejsce uzupełnienia tynków cementowo-wapiennych oraz lamperie wys. 1,50  z tynku 
mozaikowego na korytarzach w miejsce malowania.  
Komisja spisująca protokół konieczności uznała za konieczne malowanie elewacji budynku. 
Opaska wokół budynku w części doprojektowanej została przewidziana z kostki brukowej 
natomiast przy części istniejącej pozostawiono bez zmian z betonu   ale  uległa już ona prawie 
całkowitemu zniszczeniu. 
Nie zaprojektowano tez utwardzenia pobocza drogi do bramy wjazdowej na plac warsztatów. 
Uważam, że należy zrobić to raz a dobrze, by do tego nie wracać. 
Zwiększenie zakresu rzeczowego i finansowego inwestycji spowoduje większe wydatki z 
budżetu Gminy. 
Wykorzystując pełną kwotę dofinansowania inwestycji 336 tys. zł. z budżetu gminy 
poniesiemy nakłady w wysokości 279 133, 48 zł. 
Chciałbym by w przyszłorocznym budżecie znalazły się środki na zakup  samochodu dla osób 
niepełnosprawnych  . 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zaciągnięcia kredytu  
długoterminowego na sfinansowanie robót dodatkowych i zamiennych utworzenia Warsztatu 
Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 
 
Przewodniczący  Komisji Rozwoju Gospodarczego o Budżetu radny Grzegorz 
Domański  - opinia naszej Komisji i Komisji Rolnictwa jest pozytywna. 
 
 Uchwała w sprawie  zaciągnięcia kredytu  długoterminowego na sfinansowanie 
robót dodatkowych i zamiennych utworzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej w 
Kolembrodach została podjęta w głosowaniu : 11za, 1 przeciw, 2 radnych wstrzymało się 
od głosu / obecnych 14 /  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
7.7/.  Skarbnik Gminy – przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy  na 2008 rok. 
 
Przewodniczący  Komisji Rozwoju Gospodarczego o Budżetu radny Grzegorz 
Domański  - opinia naszej Komisji jest pozytywna. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt  uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 
2008r. 
 Uchwała  w sprawie zmiany budżetu gminy na 2008r. została podjęta w 
głosowaniu :12za, 2 radnych wstrzymało się od głosu / obecnych 14/ i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
7.8/.  Wójt Gminy – zostałem zgłoszony jako przedstawiciel Gminy Komarówka  Podl. do 
Lokalnej Grupy Działania „Zapiecek”. Potem  zgłosiliśmy następnego kandydata  radnego 
Grzegorza Domańskiego okazało się jednak, że Gminę jako instytucje może reprezentować 
 1 osoba / 1 przedstawiciel/ - taka jest sytuacja na dzień dzisiejszy i trzeba  określić się, kto 
ma reprezentować Gminę. Jedną uchwałę trzeba wygasić. 
 
Radny Grzegorz Domański – złożyłem rezygnację i poprosiłem o wygaszenie uchwały. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wskazania 
przedstawiciela  do Lokalnej Grupy Działania Powiatu Radzyńskiego będącego 
przedstawicielem Gminy Komarówka Podlaska. 



 
 Uchwała uchylająca uchwałę w sprawie wskazania przedstawiciela  do Lokalnej 
Grupy Działania Powiatu Radzyńskiego będącego przedstawicielem Gminy Komarówka 
Podlaska została podjęta w głosowaniu : 12za, 2 radnych wstrzymało się od głosu  
/ obecnych 14/  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
7.9./ Wójt Gminy – 28 października br. Rada Ministrów  przyjęła program przebudowy dróg 
lokalnych  i można składać wnioski do  wojewody do 21.11.br. na rok 2009. 
Harmonogram jest już zatwierdzony. 
Uważam, że należy przystąpić  do tego programu , jest tak skonstruowany że otrzymalibyśmy 
50%  kosztu. 
Nadawałyby się drogi Żelizna –Przegaliny Duże i Komarówka Podl. – Derewiczna. 
Na drodze Żelizna –Przegaliny Duże prace są już rozpoczęte . 
Tutaj mamy projekt i możemy przygotować wniosek. 
Przedstawił wymogi. 
Trzeba zabezpieczyć  własne środki , więc musi być  uchwała intencyjna. 
Uważam, że trzeba spróbować tym bardziej, że dokumentacja już jest i żadnych kosztów nie 
poniesiemy. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – co zrobimy jak uda się nam pozyskać te środki? 
 
Wójt Gminy -31 grudnia br. będziemy już wiedzieli, czy dostaniemy te środki czy nie , więc 
wówczas wspólnie z Komisją Budżetową  siądziemy i będziemy się  zastanawiać . 
 
Radny Grzegorz Domański – jeżeli udałoby się nam pozyskać te środki to byłoby bardzo 
dobrze. Co z drogą Przegaliny Duże –Ossowa – czy dokumentacja jest taka sama czy nie? 
 
Wójt Gminy – w tej chwili nie odpowiem, jest ona na pewno rozetapowana a tutaj jest całość 
dokumentacji łącznie  z pozwoleniem. 
 
Radny Jan Borowik – uważam, że powinniśmy składać te wnioski, gdzie tylko jest taka 
możliwość. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia w budżecie 
Gminy środków na rok 2009 na budowę drogi gminnej nr 102240L Komarówka  Podl.-  
Derewiczna. 
 
 Uchwała w sprawie zabezpieczenia w budżecie Gminy środków na rok 2009 na 
budowę drogi gminnej nr 102240L Komarówka  Podl.- Derewiczna została podjęta w 
głosowaniu: 12 za, 2 radnych wstrzymało się od głosu / obecnych 14/ i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Ad.8. Przedstawiciel spółki cywilnej  SUBSYDIUM –   przygotowującej Strategię Rozwoju 
Gminy p. Artur  Tomczyk  – przygotowaliśmy dla Państwa  dokument Strategii na lata 
2008-2013. 
Przyczyny – praktyczna – by ubiegać się o  środki unijne, 
- aktualizacja inwentaryzacji  wszystkiego co w  gminie posiadamy 
- program rozwoju obszarów wiejskich  -  gmina będzie bardzo szczegółowo się 
przygotowywała. 
 



Radna Maria Sokołowska – na jakiej podstawie Pan stworzył ten dokument? 
Str. 56 – strony mocne i słabe : mocne: -  dobrze rozwinięty system pomocy społecznej, 
słabe – słabo rozwinięta opieka a społeczna co do osób starszych 
- uważam, że to się wyklucza. 
 
Pan Tomczyk – analiza mocnych i słabych stron jest diagnozą sytuacji 
- system pomocy społecznej wybraliśmy jako stronę mocną, zaś  opieka  nad osobami 
starszymi jako strona słaba ponieważ brakuje domów opieki społecznej noclegowni itp. 
 
Radny Janusz Mazuruk – w dokumencie tym występują pozorne sprzeczności, Gmina widzi 
to inaczej a ankietowani inaczej. 
Aktywność działania – to nie tylko działania  zakończone sukcesem. 
Generalnie  chodzi o to byśmy taki dokument posiadali, nie jest on do końca zobowiązujący. 
 
Pan Tomczyk –jest to dokument planistyczny wskazujący drogę do której dążymy. 
 
Pan Krzyszto Stańko – główne kierunki działania? 
 
Pan  Tomczyk -  przedstawił cele i kierunki Strategii. 
 
Radna Monika Piątkowska  - w tym dokumencie są rażące błędy / Komarówka Podl. – 
zachodnie strona powiatu radzyńskiego/  wiele innych rzeczy , które mijają się z celem 
i uważam, że takiego dokumentu przyjąć nie możemy. 
 
Pan Tomczyk - zależy mi na tym  byście  Państwo wskazali mi te błędy. 
 
Radny Janusz Mazuruk – czytałem tą Strategię, brakuje mi tu wiele rzeczy ,  trzeba  
niektóre  sprawy skorygować – ktoś musi nad tym usiąść i bardzo dokładnie przeanalizować. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – co do błędów to nie są one aż tak bardzo  drobne, uważam, że 
powinien to ktoś z naszych ludzi przeanalizować i poprawić. Dokument musimy taki mieć 
byśmy mogli coś skorzystać.  Ile to kosztuje? 
 
Radna Monika Piątkowska  -  4 880 zł. 
 
Radny Jan Borowik – błędów to praktycznie tu trochę  jest ale chodzi mi o agroturystykę 
- czy musi to być w tej strategii- ile procent gospodarstw mogłoby ją rozwinąć  i z tego się 
utrzymać? 
 
Pan Tomczyk -  agroturystyka to sposób na dodatkowe dochody  poza  gospodarstwem, 
Jeżeli ktoś będzie chciał robić tą agroturystykę to musi wykazać, że są  to działania zgodne ze 
Strategią. 
 
Pan Józef Cybulski – może by Pan wskazał środki na te działania. 
 
Pan Tomczyk – ważne są informacje, w Polsce mamy masę obszarów nie doinwestowanych i 
bez względu na to ile pozyskamy tych środków to i tak nie pokryje to naszych potrzeb. 
 
Radna Maria Sokołowska – uważam, ze należałoby  przeanalizować tą Strategię na 
Komisjach  i przekazać wnioski. 



Wójt Gminy -  wniosek – przeanalizować ta Strategię i przyjąć na najbliższej sesji Rady 
Gminy. 
 
Pan Tomczyk – poprawki i uwagi złożyć do p. Zienkiewicz, my to przeanalizujemy  i 
zrobimy zestawienie – co zostało poprawione a co nie i z uzasadnieniem. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski -  ustalamy termin – do końca 
listopada. 
Przegłosujmy wniosek Pana Wójta  o przełożenie  przyjęcia Strategii na następną sesję Rady 
Gminy. 
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu: 12 za, 1 przeciw, 1  radny wstrzymał się od głosu. 

 

Radny Janusz Mazuruk – kto będzie odpowiedzialny za te poprawki? 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski-  Strategie przeanalizują  Komisje na 
swoich posiedzeniach  oraz każdy może indywidualnie. 
 
Ad.9. Pan Krzysztof Stańko – sołtys wsi Przegaliny Duże –  zawsze  przygotowywaliśmy   
preliminarze do budżetu- -  czy już  był uchwalony budżet na 2009rok.? 
 
Radny Sławomir Ilczuk – odmulany był rów  przy oczyszczalni i została zawalona droga 
tym urobkiem – coś   trzeba z tym zrobić. 
 
Pan Grzesiakowski – chciałbym usłyszeć zgodę  na wskazany plac  na ustawienie figurki  
św. Wawrzyńca. 
 
Wójt Gminy – na niektóre pytania odpowiem  na piśmie. 
Rozgraniczenie działek – kopalni  w Wiskach  - jest zamówiony geodeta  i będzie zrobione to 
formalnie. 
Żużel dla Rudnickiego – w roku bieżącym już nie będzie. 
Przekazanie budynku przez p. Zacharuka jeszcze się nie odbyło, ale budynek przejmiemy i 
plac wokół budynku będzie koszony – sołtys nie będzie kosił. 
Budynek parafialny na dom kultury -  żadne ustalenia na ten temat nie zapadły i w tym 
temacie nic się nie  dzieje. 
Przetwórnia owoców i warzyw – p. Ilczuk zbyt długo wahał się ze sprzedażą działki i 
Panowie zrezygnowali  z  inwestycji. 
Sprawa p. Rudnickiego – odpowiem na   piśmie – na jakim jest etapie. 
Samochód OSP -  pójdzie do Brzozowego Kąta  a  z Brzozowego Kąta  do Kolembród,  
Kolembrodzki damy do Derewicznej a z Derewicznej do Wisek – będzie jeszcze zebranie z 
zarządami OSP na ten temat. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – prosiłbym by była rozmowa ze strażakami na ten temat. 
 
Wójt Gminy – zwrot nakładów jakie poniósł p. Zacharuk -   wystąpił on do nas z pismem  
więc poleciłem p. Milczukowi i p. jabłońskiemu by to obejrzeli i jeżeli były to nakłady 
konieczne to będzie należał mu  się zwrot.  
Preliminarz budżetu składany przez sołtysów -  projekt budżetu składany jest do 15 listopada 
każdego roku, będzie przygotowany to go przedstawimy i omówimy. 



Na pytania p. Krupskiej odpowiem na piśmie  prosiłbym jednak  bym na następnej sesji mógł 
przedstawić  wszystkim tą odpowiedź. 
Na anonimy nie odpowiadam i nie będę odpowiadał. 
Mam pytanie – czy interesuje to Panią naprawdę – czy też  pyta Pani o to  tylko po to by 
pytać? 
 
Radna Joanna Krupska -   to mnie interesuje . 
 
Wójt Gminy –dlaczego nie sprawdziła Pani tego będąc Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 
 
Radna Joanna Krupska -  mogę pytać o co chcę. 
 
Wójt Gminy – dlaczego żadnego z tych zagadnień Pani nie sprawdziła ? 
Ocenia Pani pracowników  ich kompetencje – są na to odpowiednie przepisy  ale nic Pani nie 
zrobiła by to wyjaśnić. 
Odpowiem pisemnie na Pani pytania i na następnej sesji zechcę każdą kwestie wytłumaczyć. 
Jutro jest  Święto Niepodległości – Msza święta  za Ojczyznę  o godz. 10-tej.  
- prośba do wszystkich o uczestnictwo, warto pokazać  przynależność i  swój związek z 
Ojczyzną. 
Po Mszy św. odbędzie się w budynku starego Przedszkole spotkanie z p. Juszczyńskim  
- zapraszam – będą  do obejrzenia  stare fotografie i inne dokumenty. 
 
Pan Krzysztof Stańko –złożyłem pisemny wniosek do Pana Wójta o wyciągnięcie 
konsekwencji wobec osób co posiadają szamba  a  wywożą ich do oczyszczalni. 
 
Radna Joanna Krupska -  wnioskuję by odbywające się  głosowania były imienne. 
Ponawiam wniosek o nagrywanie sesji. 
O posiedzeniach Komisji informować społeczeństwo – maja prawo wiedzieć i brać udział. 
 
Ad.8.Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski   - po wyczerpaniu porządku 
obrad  dokonał zamknięcia  obrad sesji. 
Podziękował  wszystkim za udział. 
  

Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
  
 

Protokolant            Przewodniczący  Rady  Gminy 
          
         Wiesława Troć                Marek Patkowski 
           
 
 
 Protokół  sporządzono dnia  14 listopada     2008 roku 
 Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia   19 listopada  2008 roku. 
 
 
 
 
 
 



WYKAZ  UCHWAŁ 
RADY GMINY  KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji  w  dniu  10 listopada  2008 roku 
 
 
Uchwała  Nr XXII/114/2008 w  sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2009 r. 
 
Uchwała  Nr XXII/115/2008 w sprawie  wprowadzenia zwolnień od podatku 
rolnego, 
 
Uchwała  Nr XXII/116/2008 w  sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości obowiązujących na terenie Gminy Komarówka Podlaska na rok 2009, 
 
Uchwała  Nr XXII/117/2008 w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od 
nieruchomości na terenie gminy Komarówka Podlaska 
 
Uchwała  Nr XXII/118/2008 w sprawie odwołania przewodniczących stałych 
komisji Rady Gminy Komarówka Podlaska i jej członków  
 
Uchwała  Nr XXII/119/2008 w sprawie ustalenie składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy, jej przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego 
 
Uchwała  Nr XXII/120/2008 w sprawie  nadania nazwy ronda 
 
Uchwała  Nr XXII/121/2008 w sprawie  zarządzenia wyborów sołtysa i rady 
sołeckiej w sołectwie Walinna 
 
Uchwała  Nr XXII/122/2008 w sprawie   zaciągnięcia kredytu długoterminowego na  
spłatę kredytów i pożyczek oraz  sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy 
na rok 2008. 
 
Uchwała  Nr XXII/123/2008 w sprawie   zaciągnięcia kredytu  długoterminowego na 
sfinansowanie robót dodatkowych i  zamiennych utworzenia Warsztatu Terapii 
Zajęciowej w Kolembrodach. 
 
Uchwała  Nr XXII/124/2008 w sprawie   zmiany budżetu gminy na 2008 rok 
 
Uchwała  Nr XXII/125/2008   uchylająca uchwałę w sprawie wskazania 
przedstawiciela  do Lokalnej Grupy  Działania Powiatu Radzyńskiego będącego 
przedstawicielem Gminy Komarówka    Podlaska. 
 
Uchwała  Nr XXII/126/2008  w sprawie zabezpieczenia w budżecie Gminy środków 
na rok 2009 na budowę drogi gminnej nr 102240L Komarówka  Podl.- Derewiczna. 


